
سرپرست شركت آب و فاضلاب روستايي آستارا از احداث مخزن 
بتني كانرود براي برطرف شدن افت فشار آب بالاي 200 خانوار اين 

روستا خبر داد. 
قاسم كپاري برطرف شدن مشكل آب شرب روستاهاي اين شهرستان را 
از برنامه هاي مهم عنوان كرد و با بيان اين كه 34 روستاي اين شهرستان 
زير پوشش شركت آب و فاضلاب روستايي هستند، گفت: افت فشار آب 
روستاهاي كانرود و سيبلي از عمده مشكلات اساسي اهالي اين روستا در 
طول سال هاي اخير بود كه با اتمام عمليات احداث مخزن بتني كانرود 
برطرف شد.  اين مس��ئول با اش��اره به اين كه در فصل گرم سال بيشتر 
افت آب در روستاي كانرود است، افزود: بهسازي يك چشمه، 500 متر 
لوله گذاري و احداث مخزن بتني 150 متر مكعبي از جمله مراحل عملياتي 
شركت آب و فاضلاب روستايي آستارا است.  به گفته وي با بهره برداري از 
اين مخزن بتني مشكل افت فشار بالاي 200 خانوار از مشتركان اين روستا 
برطرف مي شود.  كپاري، هزينه بهره برداري از مخزن كانرود را مبلغ 800 
ميليون ريال عنوان كرد.  وي با بيان اين كه مجتمع آبرساني كانرود 700 
مشترك دارد، تصريح كرد: اين مجتمع شامل داداش آباد و كانرود و دربند 
است كه از آب استاندارد برخوردار هستند.  سرپرست آبفار آستارا از برطرف 
شدن سه مورد شكستگي در روستاي عنبران و يك مورد شكستگي در 
روستاي سيبلي خبر داد و افزود: با اين اقدام از هدر رفتن آب و افت فشار 
اين روستاها جلوگيري شده است. برطرف شدن شكستگي لوله آب شرب 
در روستاها هزينه هاي زيادي به اين شركت تحميل مي كند بنابراين از 
مردم روس��تاهاي بخش لوندويل و بخش مركزي آستارا مي خواهيم با 
توجه به وسعت روستاها با شورا و دهياري هاي آستارا در امر اطلاع رساني و 

نگه داري شبكه هاي لوله كشي روستايي همكاري كنند. 
   برخورداري 134 هزار مشترك از آب شرب در رشت

مدير آب و فاضلاب شهري رشت نيز از برخورداري 134 هزار مشترك اين 
شهر از آب شرب بهداشتي خبر داد.  منصور تكجو راه اندازي برج شماره 3 
مخزن ذخيره آب حميديان اين شهر را يكي از برنامه هاي مهم سازمان ذكر 
كرد و با اشاره به اينكه برخي از مناطق با كمبود فشار آب مواجه هستند، 
تصريح كرد: با راه اندازي برج شماره 3 حميديان آب تصفيه شده با فشار 
مناسب در اختيار مشتركان محله هايي مانند حافظ آباد، حميديان، احمد 
گوراب و. . . قرار مي گيرد.  اين مس��ئول ادامه داد: اكنون ساكنان مناطق 
شرقي شهر رشت شامل خيابان فلسطين، خيابان لاهيجان، خيابان شهدا، 
فلكه فرزانه و. . . از فشار مطلوب آب شرب بهداشتي برخوردار هستند.  وي 
درباره اعتبارات پيش بيني شده براي راه اندازي برج شماره 3 حميديان 
متذكر شد: براي راه اندازي برج شماره 3 حميديان كه از مخزن ذخيره 40 
هزار متر مكعبي آب برخوردار است اعتباري بالغ بر 2 ميليون تومان نياز 
داريم.  مدير آبفاي رشت با بيان اينكه اتفاق هايي مانند قطع برق و كدورت 
بالاي آب خام قابل پيش بيني نيست، خاطرنشان كرد: براي برطرف شدن 
نارضايتي مردم در برخي از مناطق رشت بايد هر چه سريع تر برج شماره 3 

مخزن ذخيره آب منطقه حميديان رشت به بهره برداري برسد. 

  دلايل بي كيفيتي چندساله!
مدت هاست كه مسئله بي كيفيتي نان در اراك 
بر سر زبان هاس��ت. كيفيتي كه نانواه��ا آن را به 
نامرغوب ب��ودن آرد و گندم مرتب��ط مي دانند و 
مش��كل اصلي را در توزيع آرد نامرغوب توسط 
كارخانه ه��اي اين ش��هر مي دانن��د و معتقدند 
كارخانه ه��اي اراك آرد مرغ��وب را ب��ه صنف 
ماكاراني، شيريني و بيس��كوئيت مي فروشند و 

نامرغوب ها از آن نانوايي ها مي شود!
اس��تان مركزي از جمله معدود استان هايي است 
كه آرد مورد نياز براي پخت نان در خود اس��تان و 
تنها توس��ط كارخانه هاي داخلي توليد مي ش��ود 
كه اين مس��ئله در كنار بيماري كه در س��ال هاي 
اخير گريبانگير مزارع گندم اس��تان شده به پخت 
نان نامرغوب منجر شده است.  طبق گزارش هاي 
اتحاديه خب��ازان اراك در چند ماه گذش��ته، آرد 
نامرغوبي كه در بين نانوايان توزيع شده براي آنان 
مش��كلات پوس��تي ايجاد كرده، از طرفي از آنجا 
كه ميزان رطوب��ت آرد در كارخانه هاي اراك نيز از 
اس��تاندارد لازم برخوردار نبوده، براي تهيه خمير، 
مناس��ب نيس��ت از اين رو نان توليدي از كيفيت 
پاييني برخوردار است.  چندي پيش رئيس اتحاديه 
خبازان اراك با بيان اينكه 50 تا 60 واحد نانوايي به 
دليل ضرر و زياني كه از جهت كيفيت بد آرد متحمل 
شدند در سه ماهه تابستان تعطيل شده اند، گفت: 
گندم استان مركزي بيمار و سن زده است و كيفيت 
لازم براي توليد آرد و پخت ن��ان را ندارد، علاوه بر 
آن اس��تفاده از آرد توليد داخل اس��تان به تنهايي 
براي پخت نان كفايت نمي كند.  مس��لم روش��ني 
آلودگي هاي زيست محيطي اس��تان مركزي را از 
جمله دلايل عمده زمين هاي كشاورزي بيمار عنوان 
كرد و گفت: زمين هاي كشاورزي در اين استان بيمار 
هستند و كشاورزان نيز خواهان كشت و برداشت 
كودهاي ش��يميايي و تقويت كننده ه��اي گندم 
هستند در صورتي كه زمين كشاورزي بايد در يك 
دوره يك ساله يا دو ساله به خواب رود و بعد كشت 
شود، اما متأسفانه اين كار انجام نمي شود.  علاوه بر 
آن به دليل افزايش بي رويه قيمت سم، بسياري از 
كشاورزان و گندم كاران قادر به سم پاشي مزارع خود 

نيستند و به استفاده از كودهاي غيراستاندارد روي 
آورده اند كه اين مس��ئله خود يكي از دلايل شيوع 
بيماري در مزارع گندم است. در اين ميان نبود بذر 
مناسب جهت كاش��ت گندم در استان نيز مزيد بر 

علت شده است. 
  ريشه بي كيفيتي در عملكرد نانواست!

البته مدير غله و خدمات بازرگاني استان مركزي 
در اين خصوص نظر ديگري دارد. جواد حسني 
معتقد اس��ت كارخانه ه��اي آرد اس��تان، طبق 
اس��تانداردهاي قانوني آرد خ��ود را توليد و در 

اختيار شركت هاي توزيع كننده قرار مي دهند. 
وي رعايت نش��دن اصول فرآين��د تهيه خمير در 
نانوايي ها و اس��تفاده از خمير نامرغ��وب را دليل 
بي كيفيتي نان دانس��ته و گفت: به صورت روزانه 
از نمون��ه آرد توزيعي در نانوايي ه��ا نمونه برداري 
مي شود و تا به امروز مش��كلي از نظر كيفيت آرد 
در اراك مشاهده نشده است و سازمان استاندارد 
و معاونت غذا و داروي دانشگاه علوم پزشكي اراك 
تخلفي را به ما گزارش نداده اند.  مدير غله و خدمات 
بازرگاني استان مركزي در خصوص ميزان رطوبت 
آرد توليد ش��ده در كارخانه هاي استان مي گويد: 
رطوبت آرد توليد شده در كارخانه هاي توليد آرد 
استان مطابق با استانداردهاي لازم بوده و ميزان 
آن 2/14درصد اس��ت.  وي در خصوص تهيه آرد 
توسط برخي نانوايان اراك از استان هاي ديگر به 
خصوص استان قم مي افزايد: نانوايان آزاد هستند 
آرد خود را از هركجا ك��ه مي خواهند تهيه كنند 
و خود تصمي��م مي گيرن��د آرد را از كارخانه هاي 
استان تهيه كنند يا از استان مركزي و اين به خود 
نانوايي ها مربوط است.  بنا به گفته حسني ادعاهاي 
مطرح ش��ده توس��ط اتحاديه نانوايان بايستي بر 
اساس مستندات باشد و اينكه بگوييم اين مسائل 
مطرح است دليل بر وجود تخلف در كارخانه هاي 

آرد يا بي كيفيتي آرد توليدي نيست!
  خارجي ها هم دردي دوا نكردند

در پي ش��يوع بيماري در مزارع گندم و كاهش 
كيفيت و كميت گندم در اثر گسترش آفت سن 
و در نتيجه آن توليد آرد نامرغوب، در ش��هريور 
ماه سال جاري، گندم خارجي وارد شد تا علاوه 
بر مش��كل كمبود آرد، بي كيفيتي اين محصول 
هم برطرف ش��ود. طبق گزارش هاي اداره غله و 
خدمات بازرگاني اس��تان مركزي، با ورود گندم 
خارجي و مخلوط اين آرد با آرد گندم استان، 70 
درصد مش��كل نانوايي ها و البته شهروندان حل 
شد.  اما ظاهراً اين اقدام هم نتوانست اين معضل 
را به طور كامل رفع كند چراكه هنوز هم صداي 
اعتراض اهالي اراك بلند اس��ت! و مدتي اس��ت 
نگران��ي از افزايش قيمت نان ه��م مزيد بر علت 
شده است.  پس از ورود گندم خارجي به استان 
و افزايش هزينه هاي توليد نان، اتحاديه خبازان 
پيش بيني كرد كه اگر قيمت ها به اين شكل باشد 
و با اين روند ادامه يابد نانوايي ها در اين شهر دوام 
نخواهند داش��ت و يكي پس از ديگري تعطيل 
مي شوند، به همين دليل پيشنهاد افزايش قيمت 
نان مط��رح و نهايتاً قول افزاي��ش قيمت نان در 

مهرماه يا آبان ماه سال جاري داده شد. 
  خداحافظي نانواهاي ماهر شهر

در حالي كه شهروندان از عدم تحقق وعده هاي 
مسئولان در افزايش كيفيت نان با هدفمندسازي 
يارانه ها و چند برابر ش��دن قيمت نان نسبت به 
گذشته گله مندند، صنف نانواها هم از ناتواني در 

پرداخت هزينه هاي زندگي شان نالانند. 
مي توان گفت در حال حاضر درآمد روزانه كارگران 
نانوايي ها بين 15 تا 20 هزار تومان است. اين مبلغ 
دستمزد در قبال فعاليت طاقت فرسايي كه اين قشر 
انجام مي دهند و در كنار شرايط اقتصادي حاكم بر 
جامعه نمي تواند كفاف هزينه هاي زندگي كارگران 
نانوايي و خانواده هايشان را دهد. همين مسئله سبب 
شده بسياري از نانواهاي ماهر و مجرب شهر تغيير 
شغل دهند و نانواهاي بي تجربه جاي آنها را بگيرند 
كه اين مس��ئله خود در عدم رضايت شهروندان از 
پخت نان بي تأثير نيس��ت.  اوايل ماه جاري رئيس 
اتحاديه خبازان اراك با تشريح مسائل و مشكلات 
صنف خبازان، خواس��تار حمايت مسئولان شهر 
در حل مشكلات اين صنف ش��د و گفت: خبازان 
س��حرخيز ش��هر همواره ش��رمنده همشهرياني 
هستند كه گاهي با بي كيفيتي نان مواجه مي شوند 
و همچنين شرمنده كارگران زحمتكش اين صنف 
هستند كه با سخت ترين ش��رايط كاري كمترين 
حقوق و مزايا را دريافت مي كنند. مسلم روشني با 
بيان اينكه اين صنف امنيت شغلي ندارد و يك نانوا 
از صبح تا شب بايد هزينه هاي مختلف را بابت پخت 
نان پرداخت كند، ضمن درخواس��ت در خصوص 
تغيير نگ��رش درباره تعرفه ها اف��زود: خبازي يك 
واحد توليدي نيست، بلكه يك واحد خدماتي است، 
اما تعرفه ها همانند كارخانه هاي بزرگ اين شهر از 

سوي اين سازمان ابلاغ مي شود. 

نياز جدي مدارس بوشهر به نمازخانه   
مديركل آموزش و پرورش استان بوشهر 

خبرنگارجوان
از وجود 550 نمازخانه در مدارس استان     بوشهر

و كمبود 400نمازخانه ديگر خبر داد. 
خليل رضايي گفت: تاكنون بيش از 370 مدرسه با همت خيرين در استان 
بوشهر ساخته شده است و تعدادي نمازخانه، كتابخانه و بعضي از تجهيزات كه 
نياز آموزش و پرورش است را به مدارس اهدا كرده اند.  وي با بيان اينكه دولت 
سالانه اعتبارات زيادي براي تجهيزات، تعميرات و جهت ساخت نمازخانه ها 
اختصاص مي دهد ولي مشكلات آموزش و پرورش استان بوشهر زياد است، 
افزود: اگر تنها متكي به اعتبارات دولت باشيم نمي توانيم مشكلات آموزش و 
پرورش را برطرف كنيم.  رضايي ادامه داد: در  هزار و 150 مدرسه استان نماز 
جماعت برگزار مي شود و نزديك به 450 روحاني براي اقامه نماز جماعت با 
آموزش و پرورش همكاري دارند.  مديركل آموزش و پرورش استان بوشهر 
با اش��اره به اينكه بعضي از نمازخانه ها در مدارس فرش ندارند، افزود: 11 
هزارمترمربع فرش سجاده اي در مدارس استان بوشهر براي نمازخانه هاي 

مدارس نياز است كه در اين خصوص نيازمند ياري خيرين هستيم. 

 راه اندازي پروژه هاي ورزشي
با 4ميليارد تومان اعتبار  

مديركل ورزش و جوانان استان مركزي از جذب 

خبرنگارجوان
40 ميليارد ريال به منظور تكميل و راه اندازي    مركزي

پروژه هاي عمراني ورزشي اين استان خبر داد. 
سعيد ملكي با بيان اينكه با پيگيري هاي انجام ش��ده از سوي اداره  كل 
ورزش و جوانان اس��تان مركزي 40 ميليارد ريال اعتبار از سوي وزارت 
ورزش و جوانان و استانداري براي تكميل و راه اندازي پروژه هاي عمراني 
ورزشي جذب شده اس��ت، گفت: پيش بيني مي ش��ود با تخصيص اين 
اعتبارات بخشي از پروژه هاي نيمه تمام ورزشي تا پايان سال به پايان برسد. 
مديركل ورزش و جوانان استان مركزي افزود: نصب كف  پوش، تعمير سقف 
و سيستم هاي گرمايشي و سرمايشي سالن ها و اماكن ورزشي در اولويت 
پروژه هاي عمراني قرار دارد.  ملكي ادامه داد: تخصيص اعتبار به پروژه هايي 
كه داراي 70 درصد پيشرفت فيزيكي هستند، پروژه هاي نيمه تمام مناطق 
محروم، شهرهاي كوچك و روستاهايي كه داراي بيشترين ورزشكاران 
ساماندهي شده هستند نيز در اولويت تخصيص اعتبار قرار دارند.  وي افزود: 
تعمير سالن ورزشي روستاهاي زاويه، خشكرود، كف  پوش سالن ورزشي 

محلات از مجموعه هايي هستند كه به تعميرات اساسي نياز دارند. 
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احداث سايت اداري در پرديس
  فرماندار پرديس از احداث و راه اندازي سايت 

خبرنگارجوان
      دماوند

اداري ب�ه منظ�ور تمركز خدمات رس�اني و 
جلوگيري از هزينه هاي اضافي اياب و ذهاب 

مردم خبر داد. 
ايرج بيگدلو با بيان اينكه مبلغ 10 ميليارد ريال اعتبار در س��ال 92 براي 
استقرار اداره هاي شهرستان پرديس اختصاص يافته است، گفت: با عنايت به 
هزينه متوسط حدود نيم ميليارد ريالي ساخت يك واحد اداري و وجود بيش 
از 55 اداره در سطح شهرستان، اين مبلغ بين 20 اداره تقسيم شده است.  وي 
افزود: مطابق اساسنامه شركت عمران پرديس، به اداراتي زمين داده مي شود 
كه داراي مبادله موافقت نامه باشند و بر اين اساس مبلغ 500 ميليون ريال 
در اختيار هر يك از اين ادارات براي حل مش��كل تحويل زمين قرار داده 
مي شود. فرماندار پرديس با بيان اينكه فرمانداري ادارات كل و سازمان هاي 
مربوطه اس��تاني را مجاب مي كند تا مبالغي را از محل بودجه هاي داخلي 
خود براي احداث ساختمان اداري در پرديس اختصاص دهند، ادامه داد: 
تلاش مي شود يك شهرك يا سايت اداري به منظور تمركز خدمات رساني و 
جلوگيري از هزينه هاي اضافي اياب و ذهاب مردم در شهرستان ايجاد كنيم، 
اما آنچه مسلم است برخي دستگاه هاي امنيتي و دستگاه هايي كه در مواجهه 
مستقيم با مباحث انتخابات هستند، مجزا خواهند شد.  وي افزود: شركت 
عمران پرديس در آينده اي نزديك مكان مورد نظر براي احداث سايت اداري 
را جانمايي و اعلام خواهد كرد. شهرستان پرديس يكي از شهرستان هاي 
استان تهران اس��ت كه در آذر ماه 1391 متش��كل از بخش هاي بومهن و 

جاجرود در تابعيت استان تهران ايجاد شد. 

فعاليت11 مدرسه علميه در كرمانشاه 
مدير حوزه علميه خواهران استان كرمانشاه 

خبرنگارجوان
      كرمانشاه

با اش�اره به اينكه 11 مدرسه علميه در سطح 
استان كرمانشاه فعال است، 10 مدرسه را در 

سطح دو و يك مدرسه را در سطح سه معرفي كرد. 
 حجت الاس��لام س��عيد فتحي در جلس��ه هيئت امناي ح��وزه علميه 
خواهران شهرس��تان كنگاور گف��ت: اين مدارس علميه در ش��هرهاي 
كرمانشاه، اسلام آبادغرب، سنقر، صحنه، قصرشيرين، كرندغرب، كنگاور، 
گيلان غرب و هرسين واقع شده اند.  وي با بيان اينكه چند مدرسه علميه 
استان كرمانش��اه در خانه هاي استيجاري اداره مي ش��وند، تأكيد كرد: 
مدرسه علميه خواهران كنگاور با وجود اينكه در مكاني ملكي مستقر است 
ولي ساختمان مزبور از ابتدايي ترين شرايط يك مكان آموزشي برخوردار 
نيست.  فرماندار كنگاور نيز در اين جلس��ه با تأكيد بر نقش حوزه هاي 
علميه خواهران در پيشگيري از آس��يب هاي اجتماعي، عنوان كرد: در 
سال هاي اخير به بركت وجود خواهران تحصيلكرده در مدارس علميه، 
محافل خانگي ديني بانوان از غنا و بار ارزشي و علمي بيشتري برخوردار 
شده است.  حشمت الله عزيزي ابراز داشت: يك قطعه زمين چهار هزار 
متر مربعي با كاربري آموزشي در يكي از بهترين نقاط شهر براي احداث 
حوزه علميه خواهران در نظر گرفته شده كه تملك آن منوط به تخصيص 

اعتبارات لازم از سوي مديريت حوزه هاي علميه خواهران است. 

برگزاري جشنواره ايده پردازي مشهد 2017
رئيس گروه مش�اوران جوان ش�هرداري 

خبرنگارجوان
     خراسان رضوي

 
مشهد از برگزاري جشنواره ايده پردازي 
مش�هد2017 با موضوع مش�هد پايتخت 

فرهنگي جهان اسلام خبر داد. 
مهدي رضوي كيا با اشاره به اهداف برگزاري جشنواره ايده پردازي مشهد 
2017 گفت: انتخاب پايتخت فرهنگي در راس��تاي گسترش پروژه هاي 
تعامل فرهنگي از ديدگاه اس��لام ميان كشورهاي اسلامي عضو آيسسكو 
يكي از اهداف برگزاري اين جشنواره اس��ت.  وي افزود: انتخاب مشهد به 
عنوان پايتخت فرهنگي جهان اسلام در سال 2017 بستري است مناسب 
جهت ايجاد پيوند ميان سطح معنوي در شهر و فناوري هاي جديد مديريت 
شهري و به عبارتي ديگر جاي گرفتن فرهنگ اسلامي در بستر دنياي مدرن 
اس��ت.  رضوي كيا ادامه داد: با توجه به اين مهم در اولين جلس��ه شوراي 
سياستگذاري جشنواره ايده پردازي، جشنواره ايده پردازي مشهد 2017 با 
موضوع مشهد پايتخت فرهنگي جهان اسلام و تشكيل دبيرخانه آن تصويب 
شد.  رئيس گروه مشاوران جوان شهرداري مشهد با اشاره بر اهداف تأسيس 
سازمان كنفرانس اسلامي گفت: اين سازمان با هدف ارتقاي همبستگي 
ميان كشورهاي عضو، حمايت از اعضا در زمينه هاي اقتصادي، اجتماعي، 
فرهنگي، علمي، تلاش در جهت محو تبعيض ن��ژادي و اتخاذ تدابير لازم 
جهت پشتيباني از صلح و امنيت بين المللي مبتني بر عدالت تشكيل شده 
است. وي با معرفي آيسس��كو به عنوان يكي از نهادهاي زيرمجموعه اين 
سازمان اظهار كرد: اين سازمان عرصه مناسبي را فراروي كشورهاي اسلامي 

قرار داده كه فعاليت هاي آن روز به روز چشمگيرتر مي شود.

اراكيهاناننانوايناواردباآردبيكيفيتراميخورند!
آرد نامرغوب، نانوا بي تجربه، نان ها بي كيفيت

»طرح ش�بنم را ب�ا ق�درت اج�را مي كنيم  زي�را قانون اس�ت.« 
حميد قناعتي معاون برنامه ريزي و پشتيباني ستاد مركزي مبارزه با قاچاق 
كالا و ارز رياست جمهوري در كارگروه مبارزه با قاچاق كالا و ارز استان 
كرمان با عنوان كردن اين خبر، گفت: مبارزه با قاچاق كالا به كار گروهي 
نياز دارد. بحث قاچاق كالا به صورت علمي شده است و قاچاقچيان اين 
حوزه داراي تخصص در حوزه هاي مختلف از جمله قانون تجارت هستند.  
وي ادامه داد: قاچاق كالا به صورت شبكه و باند شده است و قاچاقچيان 
كالا داراي تجهيزات و حتي سلاح هستند و بايد به صورت علمي و جمعي 
با اين پديده شوم مبارزه كرد.  قناعتي تصريح كرد: طرح شبنم را با قدرت 
اجرا مي كنيم، زيرا قانون است و بايد آسيب شناسي شود چراكه اشكالاتي 
دارد و بار عمده اين طرح بر دوش وزارت صنعت، معدن و تجارت است. 
اين طرح نياز به آسيب شناسي دارد، زيرا در زمان اجراي طرح شبنم شاهد 
بوديم كه برچسب هاي شبنم در كشوهاي مغازه داران وجود داشت.  اين 
مسئول اظهار كرد: كنترل خروجي كالا از استان كرمان خوب است، اما 
در زمينه ورودي كالاها مش��كلاتي وجود دارد و بس��ياري از مغازه هاي 
اس��تان كرمان پر از كالاهاي قاچاق است. قناعتي افزود: مبادي ورودي 
كالا به استان كرمان بايد كنترل شود، زيرا ورود برخي كالاهاي قاچاق 
مانند رسيورها به فرهنگ مردم كرمان آسيب مي رساند. وي بيان داشت: 
در استان كرمان افزون بر 7 هزار چاه گازوئيلي وجود دارد كه اين چاه ها 
بايد برقي شوند.  قناعتي خاطرنشان كرد: بحث هزينه كرد درآمد حاصل 
از فروش كشفيات مواد سوختي براي ايجاد زيرساخت هاي استان هاي 

كشف كننده اين مواد را مطرح و از آن دفاع مي كنم. 

 احداث مخزن بتني  
براي افزايش فشار آب در آستارا

تداوم اجراي طرح شبنم در كرمان

نارضايتي از عدم اتمام پروژه رينگ هرمز  
ناتمام ماندن عمليات احداث طرح رينگ دور جزيره در كاهش گردشگر 

خبرنگارجوان
به جزيره هرمز تأثيرگذار است.     هرمزگان

بخشدار هرمز با بيان اين مطلب گفت: پروژه رينگ دور هرمز چند سالي است 
كه به حال خود رها شده و در كاهش گردشگر تأثيرات بسزايي داشته است، حتي شهروندان هرمزي 

هم نمي توانند از اين فضاي گردش��گري استفاده 
كنند.  فريدون دريانورد با اش��اره ب��ه اينكه 10 
كيلومتر از اين پروژه آسفالت شده و 10 كيلومتر 
آن زير سازي شده ولي ابنيه اين پروژه به حال خود 
رها شده است، افزود: با توجه به نزديك بودن فصل 
گردشگري هرمز اين را مي طلبد كه اين پروژه به 

سرانجام برسد.  
معاون سياسي امنيتي فرماندار قشم نيز با اشاره 
به اينك��ه رينگ دور جزيره هرمز نقش بس��زايي 
در جذب گردش��گر داش��ته، حضور سرمايه گذار 
بخش خصوصي براي توسعه گردشگري را امري 
مهم خواند و گف��ت: اگر بخ��ش خصوصي براي 

سرمايه گذاري در اين جزيره ورود كند مي توان هرمز را به جايگاه واقعي در عرصه گردشگري برسانيم.  
يوسف كارگر با بيان اينكه در جزيره هرمز دولت در سنوات گذشته خدمات ارزنده و ويژه اي انجام داد 
ولي اين خدمات در حد مردم هرمز نبوده است، افزود: اگر در هرمز اولويت ها را شناسايي مي كرديم 
بهتر مي توانستيم براي توسعه تصميم گيري كنيم. خيلي از خدمات در هرمز اولويت بندي نشده است 

و اكنون با مشكل جدي روبه رو هستيم. 

افزايش توليد طلاي سفيد پارس آباد 
مدير جهاد كشاورزي شهرستان پارس آباد با توجه به وضعيت مناسب 

خبرنگارجوان
    اردبيل

كشت و داشت محصول پنبه پيش بيني كرد بيش از 9 هزار تن وش پنبه 
در پارس آباد توليد شود. 

حسن روحي گفت: پنبه از محصولات استراتژيك استان اردبيل است كه بيشترين مركزيت توليد مربوط 
به شهرستان پارس آباد است كه سطح زير كشت اين 
محصول در سال هاي اخير 40 درصد افزايش يافته 
است. وي سطح زير كش��ت پنبه را بالغ بر 2 هزار و 
853 هكتار اعلام كرد و افزود: نس��بت به سال هاي 
گذشته س��طح زير كش��ت پنبه بيش از 40 درصد 
افزايش يافته است.  اين مسئول از پيش بيني توليد 9 
هزار تن وش پنبه در شهرستان پارس آباد خبر داد و 
گفت: استان اردبيل در توليد طلاي سفيد رتبه پنجم 
را دارد به طوريكه 6/2 درصد مس��احت اختصاص 
يافته به كشت پنبه مربوط به شهرستان پارس آباد 
است كه سالانه بالغ بر 2 هزار ميليارد تومان درآمد 
نصيب اين اس��تان مي كند.  مدير جهاد كشاورزي 
شهرس��تان پارس آباد با يادآوري اينكه آب و هواي مطلوب، خاك حاصلخي��ز و همچنين بهره گيري از 
نظرات كارشناسان زمينه مساعدي را براي كشت پنبه در شمال استان اردبيل فراهم كرده است، گفت: 
اغلب پنبه هاي توليد شده با كيفيت و الياف بلند راهي كارخانه هاي نساجي در اردبيل، گلستان و اصفهان 
مي شود.  روحي افزود: پنبه به نرخ يك هزار و 700 تا 2 هزار و 250 تومان از زارعان خريداري شده و بعد از 

حلاجي در كارخانه ها به استان هاي ديگر براي استفاده در كارخانه هاي نساجي ارسال مي شود. 

دو س�اعت توي صف مي ايس�تيم آخرش يه نوني مي گيريم كه اصلًا قابل 
خوردن نيس�ت...    نوني كه همين الان خريدم، يه س�اعت ديگه نمي شه 
خورد، يا سوخته س�ت، يا خمير، يا ترش و ش�ور. آخه ما حرفمونو به كي 
بزنيم؟ چند ماهه كه به اي�ن در و اون در مي زنيم، اين خبرنگار مي آد و اون 
مي ره، آخر هم اوضاع همينه كه مي بينيد!. . . . والله اگه مي ش�د، نون رو از 
مصرف روزانه مون حذف مي كرديم ولي نمي شه...     اينها حرف هاي مردم 
اراك است كه از بي كيفيتي نانشان چند ماهي است طاقتشان به سر آمده 

و چشم به ياري مسئولان شهر دوخته اند.  دغدغه بي كيفيتي نان در اراك 
صحبت امروز و ديروز نيست. سه چهار سالي مي شود كه اهالي اين شهر از 
نانوايي هاي شهرشان گله دارند و هر روز به اميد بهتر شدن اوضاع در صف 
نان مي ايستند و نهايتاً با دلخوري و گله و البته از سر اجبار، نان بربري، لواش 
يا سنگك را در دست مي گيرند و به خانه بر مي گردند.  علاوه بر شهروندان، 
نانواها هم از اين وضعيت ناراضي اند و از اينك�ه هر روز در جواب اعتراض و 
گله شهروندان ناچارند محدوديت ها و مشكلاتشان را برشمارند ناراحتند. 

مريم احمدي
  گزارش يك

آرد نامرغوبي كه در بين نانوايان توزيع 
ش�ده براي آن�ان مش�كلات پوس�تي 
ايجاد كرده، از طرف�ي از آنجا كه ميزان 
رطوبت آرد در كارخانه هاي اراك نيز از 
اس�تاندارد لازم برخوردار نبوده، براي 
تهيه خمير، مناسب نيست از اين رو نان 
توليدي از كيفيت پاييني برخوردار است

درآمد روزانه كارگران نانوايي ها بين 15 
تا 20 هزار تومان است. اين مبلغ دستمزد 
در قبال فعاليت طاقت فرس�ايي كه اين 
قش�ر انجام مي دهند و در كنار شرايط 
اقتصادي حاكم بر جامعه نمي تواند كفاف 
هزينه ه�اي زندگي كارگ�ران نانوايي و 
خانواده هايش�ان را دهد. همين مسئله 
سبب ش�ده بس�ياري از نانواهاي ماهر 
و مج�رب ش�هر تغيي�ر ش�غل دهند و 
نانواهاي بي تجربه ج�اي آنها را بگيرند 
كه اين مس�ئله خ�ود در ع�دم رضايت 
ش�هروندان از پخت نان بي تأثير نيست


